



# KONFLIKTMINERALIEN

DH electronics GmbH ▪ Am Anger 8 ▪ 83346 Bergen ▪ Germany

THE ART OF INNOVATION



## Erklärung zu Konfliktmineralien

### Hersteller

DH electronics GmbH  
Am Anger 8  
83346 Bergen  
Deutschland

DH electronics GmbH verwendet in seinen Produkten ausschließlich Komponenten von namhaften Herstellern und langjährig vertrauten Distributoren. Wir als Gerätehersteller haben keinen Einfluss auf den Ursprung von Materialien, die von unseren Lieferanten verwendet werden. Aufgrund der Komplexität der Lieferkette ist es bis jetzt noch nicht möglich, die Mineralienquelle für jedes einzelne Bauteil zu identifizieren.

Wir arbeiten eng mit unseren Lieferanten zusammen, um die Transparenz in der kompletten Lieferkette stetig zu erhöhen.

Nach heutigem Wissensstand enthalten die Produkte von DH electronics GmbH keine Konfliktminerale.

## Declaration of conflict minerals

### Manufacturer

DH electronics GmbH  
Am Anger 8  
83346 Bergen  
Deutschland

DH electronics GmbH uses in his products components from well-known manufacturers and trusted distributors. We as manufacturer of products have no influence on the origin of materials used by our suppliers. Due to the complexity of today's supply chain it has not been possible to identify each source of minerals used in our products.

We work with our suppliers to improve transparency of the whole supply chain.

To the current state of knowledge the products of DH electronics GmbH don't contain any conflict minerals

Angabe zur Person des Unterzeichners / Personal details of the signatory:

Helmut Henschke / CEO  
(Name / Position)

Unterschrift/Signature:

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'HH', written over a light blue horizontal line.

Ort, Datum/Place, date:

Bergen, 15.12.2016